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Abstract (en)
The machine contains an obliquely arranged housing (1) in which a device (22) for comminuting material filled into it is located. This device (22)
contains a hub (25) on which a blade bar (23) for comminuting material falling onto it is mounted. The hub (25) is also provided with ejector wings
(28, 29) which are located under the blade bar (23). In the region of the ejector wings (28, 29), the housing (1) is provided with an outlet opening
(11) for the treated material. The outlet opening (11) is covered by a wall (16) in which there are openings, this outlet wall (16) extending along
the casing (8) of the housing (1). The part (30) of the casing (8) opposite the perforated wall (16) is provided with a corresponding blade (31).
Mounted on the housing (1) is a filling device (3) which is bent at an angle and which contains a device (40) for metering the amount of material to
be introduced into the machine. Such a machine is particularly suitable for comminuting medium-sized amounts of fruit, vegetables, potatoes etc.

Abstract (de)
Die Maschine enthält ein schräg angeordnetes Gehäuse (1), in dem sich eine Vorrichtung (22) zur Zerkleinerung von eingefülltem Gut befindet.
Diese Vorrichtung (22) enthält eine Nabe (25) auf der ein Messerbalken (23) zum Zerkleinern vom anfallenden Gut befestigt ist. Die Nabe (25)
ist ferner mit Auswerfenflügeln (28, 29) versehen, die sich unter dem Messerbalken (23) befinden. Im Bereich der Auswerferflügel (28, 29) ist das
Gehäuse (1) mit einer Austrittsöffnung (11) für das behandelte Gut versehen. Die Austrittsöffnung (11) ist von einer Wand (16) überdeckt, in der
Oeffnungen ausgeführt sind, wobei diese Austrittswand (16) sich entlang dem Mantel (8) des Gehäuses (1) erstreckt. Die der gelochten Wand
(16) gegenüberliegende Partie (30) des Mantels (8) ist mit einer Gegenklinge (31) versehen. Auf dem Gehäuse (1) ist eine Einfüllvorrichtung (3)
aufgesetzt, die abgekröpft ist und die eine Vorrichtung (40) zur Dosierung der in die Maschine einzuführenden Menge von Gut enthält. Eine solche
Maschine ist zur Zerkleinerung von mittelgrossen Mengen von Obst, Gemüsse, Kartoffeln usw. besonders gut geeignet.
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